
Junta 20 setembre 2022 
20h Escola Nostra Llar

Assistents: Núria del Pozo,  Yasseli Piedra, Anna Pagès, Irene Muñoz, 
Esther Carbonell

Menjador
Cal parlar amb la direcció de l’escola i que quedi clar el paper que ha de 
tenir l’AFA i el que ha de tenir l’escola. Cal avisar l’escola perquè avisi a 
menjador dels dies que hi hagi excursions pels picnics que també 
hauran de ser nous, ja no farem entrepans i farem amanides, etc.
La coordinadora de menjador finalment serà l’Anna Monistrol ja que 
l’Alma ha causat baixa. 

Extraescolars
Les activitats de migdia surten totes: la Fita, robòtica i anglès. 
L’acollida de tarda a l’octubre si que sortirà. 
Les esportives: surt futbol ajuntant grups, hoquei surt ajuntant grups, 
patinatge es farà a l’octubre a l’espera de si s’apunta més infants, 
bàsquet aleví no surt, el benjamí si q surt. Patinatge i basquet benjamí 
es farà a l'octubre i complementarà el cost l'AFA i si no s’apunta més 
gent es donarà de baixa. Iniciació esportiva i futbol es proposarà a les 
famílies ajuntar-se els dimarts. Poliesportiu P4 i P5 també surt. Natació 
tb surt. Belles arts també surt. Dansa moderna també surt. Escacs, 
percussió, steam i 3D no sortirà però es deixarà la inscripció oberta fins 
al gener. Street dance es consultarà a les famílies si es volen ajuntar 
amb els més petits.
De cara al curs vinent cal fer un replantejament de les extraescolars, 
diversificar menys i ajustar les activitats a les necessitats reals de les 
famílies. 

Teatre
Hi ha 3 grups q no sortirien: P5, 2n i 4t. La Raquel ha parlat amb el 
Bernat (coordinador de teatre) i han quedat que parlaran amb la família 
de 2n (son 2 bessons) per saber si poden canviar de dia per ajuntar-los 
amb 1r o 3r. P5 també podria sortir tot i ser 4. Es vol fer una crida als 
cursos fluixos per fer una classe oberta als cursos de 2n, P5 i 4t.
El coordinador de teatre proposa fer una sortida de tot el dia al teatre, 
com es va fer l’any passat però que duri tot el dia i potser també fer 
alguna samarreta o dessuadora pels grups. 



Els contractes del curs passat dels monis de teatre eren per hores, però 
aqt any s’han de fer contractes fixes discontinuus. Com fent això el sou 
no és tant bo, es proposa que en aqt sou estiguin incloses les hores de 
preparació de les activitats, etc. 
Durant les dates de funció si cal es pdria contractar algun reforç i 
pagar-li per hores.

Pedagògica
La comissió queda amb Marta Toro, Esther Carbonell i Vanessa 
Fernández. 
La comissió vol enviar una enquesta per saber els temes que podrien 
interessar a les famílies per a les xerrades del curs. Es volen afegir 
tallers o activitats més lúdiques. També es proposa fer cursos de 
primers auxilis per a famílies. Fer activitats els dissabtes també es vol 
proposar. El pressupost seria el mateix de l’any passat. També estan 
mirant de compartir xerrades amb altres centres de la ciutat.
Es voldria fer un seguiment per saber com està el pla de convivència. 
Voldriem saber si els mestres s’estan formant en contra del bulling, etc.
Es vol fer una recollida de contes, jocs i joguines que poden ser pel 
menjador o per l’escola. 
Es proposa enviar un mail amb la info de totes les comissions a totes 
les famílies.

Acabem la reunió a les 22h.

Presidenta Secretària
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